



Двадцатая Международная конференция по индустриальной и организационной психологии (ICIOR 2018)

20-ая международная конференция по индустриальной и организационной психологии пройдёт в 2018 году в Австрии (Вена, 14–15 июня). Цель конференции — объединить ведущих учёных и исследователей для обмена опытом и результатами исследований по всем аспектам индустриальной и организационной психологии. Конференция будет также являться междисциплинарной платформой для исследователей, практиков и преподавателей для представления и обсуждения последних нововведений, тенденций и проблем, а также практических проблем и решений, принятых в области индустриальной и организационной психологии.

Ключевые слова: конференция, организационная психология, индустриальная психология, промышленная психология.



Цели конференции

Цель конференции 20-ой международной конференции — объединить ведущих учёных и исследователей для обмена опытом и результатами исследований по всем аспектам индустриальной и организационной психологии. Конференция будет также являться междисциплинарной платформой для исследователей, практиков и преподавателей для представле-

ния и обсуждения последних нововведений, тенденций и проблем, а также практических проблем и решений, принятых в области индустриальной и организационной психологии.

Формат конференции

Авторам предлагается принять участие посредством представления своих тезисов, документов и электронных плакатов. Для представления на конференции принимаются высококачественные исследовательские материалы, описывающие оригинальные и неопубликованные результаты концептуальных, конструктивных, эмпирических, экспериментальных или теоретических работ во всех областях индустриальной и организационной психологии.

Материалы конференции

Все поступающие материалы для конференции подлежат процедуре слепого рецензирования тремя компетентными экспертами. Материалы конференции будут размещены и проиндексированы в International Science Index и будут проиндексированы в Google Scholar, Scopus и Thomson Reuters. Рефераты и сборник докладов конференции, CD и сертификат презентации будут распространены среди участников на стойке регистрации конференции.

Специальный выпуск журнала *Industrial and Organizational Psychology*

Лучшие материалы ICIOP 2018 будут приняты к рассмотрению для публикации в специальном выпуске журнала [Industrial and Organizational Psychology](#). Отбор публикаций будет проводиться во время процесса экспертной оценки, а также на этапе презентации конференции. Представленные материалы не должны рассматриваться каким-либо другим журналом или быть опубликованы. Окончательное решение об отборе материалов будет принято на основе отчётов приглашенных редакторов и главного редактора.

Регистрация и варианты участия

Для участия в конференции необходимо зарегистрироваться на сайте мероприятия: <https://www.waset.org/apply/2018/06/vienna/ICIOP?step=5>

Регистрация для участия в конференции открыта

Вариант участия	Ранняя регистрация до 18.02.2018	Регистрация после с 19.02.2018
Не студенты (устное выступление/постер)	€450	€500
Студенты (устное выступление/постер)	€350	€400
Слушатели	€250	€300

Для получения дополнительной информации:

<https://www.waset.org/conference/2018/06/vienna/ICIOP/fees>



ORGANIZATIONAL PSYCHOLOGY

ICIOP 2018: 20th International Conference on Industrial and Organizational Psychology

The 20th International Conference on Industrial and Organizational Psychology will be held in 2018 in Austria (Vienna, June 14–15). The purpose of the conference is to bring together leading scientists and researchers to share experience and research results on all aspects of industrial and organizational psychology. The conference will also be an interdisciplinary platform for researchers, practitioners and educators to present and discuss the latest innovations, trends and concerns as well as practical challenges encountered and solutions adopted in the fields of Industrial and Organizational Psychology.

Keywords: conference, organizational psychology, industrial psychology, research.



Conference Aims and Objectives

The ICIOP 2018: 20th International Conference on Industrial and Organizational Psychology aims to bring together leading academic scientists, researchers and research scholars to exchange and share their experiences and research results on all aspects of Industrial and Organizational Psychology. It also provides a premier interdisciplinary platform for researchers, practitioners and educators to present and discuss the most recent innovations, trends, and concerns as well as practical challenges encountered and solutions adopted in the fields of Industrial and Organizational Psychology.

Call for Contributions

All honorable authors are kindly encouraged to contribute to and help shape the conference through submissions of their research abstracts, papers and e-posters. Also, high quality research contributions describing original and unpublished results of conceptual, constructive, empirical, experimental, or theoretical work in all areas of Industrial and Organizational Psychology are cordially invited for presentation at the conference. The conference solicits contributions of abstracts, papers and e-posters that address themes and topics of the conference, including figures, tables and references of novel research materials.

Conference Proceedings

All submitted conference papers will be blind peer reviewed by three competent reviewers. The post conference proceedings will be abstracted and indexed in the [International Science Index](#), and submitted to be indexed in the Google Scholar, Scopus and Thomson Reuters. The conference abstracts and proceedings book, CD and certificate of presentation will be distributed to participants at the conference registration desk.

Special Journal Issues

ICIOP 2018 has teamed up with the Special Journal Issue on [Industrial and Organizational Psychology](#). A number of selected high-impact full text papers will also be considered for the special journal issues. All submitted papers will have the opportunity to be considered for this Special Journal Issue. The paper selection will be carried out during the peer review process as well as at the conference presentation stage. Submitted papers must not be under consideration by any other journal or publication. The final decision for paper selection will be made based on peer review reports by the Guest Editors and the Editor-in-Chief jointly. Selected full-text papers will be published online free of charge.

Participation Types and Conference Registration Fees

Participation Type	Registration until 18.02.2018	Registration after 19.02.2018
Non-Student Oral/Poster Presenter Registration	€450	€500
Student Oral/Poster Presenter Registration	€350	€400
Listener Registration	€250	€300

For more information <https://www.waset.org/conference/2018/06/vienna/ICIOP/fees>